
Kikapa 2025 – zhodnotenie. 

Vážení občania, dovoľte mi uviesť pár slov k sobotňajšej akcii na Kikape.  

Svätá omša, ktorú celebroval vdp. Stanislav Ferčák, správca farnosti v Záhradnom, bola ako vždy tým najvzácnejším 

bodom a motívom programu nášho stretnutia, ktoré každoročne pripravujeme.  

Už 29 krát od roku 1997 nepretržite po sebe sa toto podujatie uskutočnilo. Počet účastníkov odhadujeme cca na 

250. Privítali sme medzi sebou aj veľa pútnikov z iných obcí a vzácneho hosťa - pani poslankyňu NR SR Ing. Andreu 

Turčanovú. Všetko bolo tak, ako malo byť. 

Prialo nám aj počasie, bolo príjemné a v lone prírody sme si to užívali. Po sv. omši poľovníci pozvali pútnikov na 

pravý poľovnícky guľáš. Každému chutil. Boli podané aj iné dobroty, ako by sme boli doma na terase ... 

Najväčšiu zásluhu na náročnej príprave, samotnom priebehu, ale aj na zdarnom ukončení stretnutia mali ako vždy 

– členovia Poľovníckeho združenia Sekčov v Tulčíku. Práce bolo veľa, ale využívajúc bohaté skúsenosti z minulých 

rokov a ochotu členov zvládli to znovu na jednotku. A pridali aj niečo navyše, aby sa všetci cítili maximálne 

komfortne. 

Pomáhali aj iné organizácie a dobrovoľníci z Tulčíka – vlastnou prácou, materiálom, mechanizmami, zariadeniami, 

ale aj finančne.  

Čo treba pochváliť, výrazne bolo vidieť väčšiu účasť mladej generácie a to nielen u účastníkov - pútnikov, ale aj 

v radoch členov poľovníckeho združenia a ďalších ochotných, ktorí spolupracovali pri akcii.  

Je potrebné oceniť ochotnú, harmonickú a nezištnú spoluprácu mnohých Tulčíčanov. Bol na to ozaj príjemný 

pohľad. 

Všetkým vyslovujem aj touto cestou – ďakujeme a Pán Boh zaplať ! 

Tešíme sa na Kikapu 2026 !  

Peter Kopčák 

 


